
 

Výroční zpráva o činnosti Akademického senátu FSE UJEP 

v období listopad 2008 – listopad 2009 
Úvod 
Akademický senát FSE UJEP (dále jen senát nebo AS FSE UJEP) je samosprávným 
zastupitelským akademickým orgánem FSE UJEP. Současný senát vzešel z 3. kola voleb do 
akademického senátu, které proběhlo ve dnech 12. – 13.  listopadu 2008 za účasti 347 členů 
Akademické obce FSE UJEP (tj. cca 15% členů Akademické obce FSE UJEP). Ustavující 
zasedání senátu se konalo dne 19. listopadu 2008. Funkční období tohoto senátu je dvouleté, 
bude tedy trvat nejvýše do 18. listopadu 2010. 
 
Senát informuje akademickou obec o své činnosti prostřednictvím nástěnky AS FSE UJEP 
v prvním patře budovy FSE UJEP a také prostřednictvím svých www stránek na adrese 
http://fse.ujep.cz/~moc/asfse/asfse.htm, které jsou dostupné z www stránek FSE UJEP. Na 
těchto místech jsou umístěny pozvánky na zasedání senátu, zápisy ze zasedání senátu a další 
aktuální informace. Členové akademické obce mohou předávat podměty pro jednání senátu 
prostřednictvím schránky u nástěnky senátu, nebo diskusního okna umístěného na webových 
stránkách senátu. 

Složení AS FSE UJEP 
Současný senát pracuje v následujícím složení: 
 

Akademičtí pracovníci FSE UJEP Studenti FSE UJEP 
 

PhDr. Petr Balek Michaela Benešová 
Ing. Oldřich Jetmar Vojtěch Bok 
Ing. Petr Kačírek Daniela Cibulková 
RNDr. Jaroslav Koutský Adéla Holasová 
Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. Zuzana Klicnarová 
Mgr. Kateřina Smejkalová, Ph.D. Bc. Martin Volf 
 
Orgány senátu 
 

Předseda AS FSE UJEP:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. 
 
Místopředseda AS FSE UJEP:   Bc. Martin Volf 
 
Ekonomická komise AS FSE UJEP:  Daniela Cibulková 
      Adéla Holasová 
      Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. 

Činnost senátu v období listopad 2008 – listopad 2009 
AS FSE UJEP jednal v tomto funkčním období celkem na osmi zasedáních, z toho jednoho 
ustavujícího, jednoho mimořádného a šesti řádných zasedáních.  
 
V ekonomické oblasti senát posuzoval a následně schválil Výroční zprávu o hospodaření FSE 
UJEP za rok 2008, návrh rozpočtu FSE UJEP pro rok 2009, návrh čerpání Fondu reprodukce 
investičního majetku (FRIMu) v roce 2009 a jeho dodatečnou úpravu v podobě navýšení 
dotace na zřízení jazykové laboratoře na FSE UJEP. Pro lepší informovanost senátu o 

http://fse.ujep.cz/%7Emoc/asfse/asfse.htm


 

přípravě rozpočtu a pro kontrolu rozdělení finančních prostředků fakulty byla zřízena 
Ekonomická komise AS FSE UJEP ve složení Daniela Cibulková, Adéla Holasová, Ondřej 
Moc.  
 
V legislativní oblasti senát schválil vypuštění Studijního a zkušebního řádu FSE UJEP 
z vnitřních předpisů FSE UJEP a přijetí Studijního a zkušebního řádu UJEP. Senát dále 
schválil změnu Statutu FSE UJEP a návrh Volebního a jednacího řádu Akademického senátu 
FSE UJEP. 
 
V oblasti samosprávní činnosti byly senátem schváleny dokumenty Výroční zpráva o činnosti 
FSE UJEP za rok 2008 a Aktualizace dlouhodobého záměru FSE UJEP pro rok 2009. 
 
Ve studijní oblasti senát projednal a následně schválil podmínky pro přijetí ke studiu na FSE 
UJEP na akademický rok 2009/2010 pro nově akreditované navazující magisterské studijní 
programy Ekonomika a management (studijní obory Podniková ekonomika a management a 
Finanční management) a Hospodářská politika a správa (studijní obor Regionální rozvoj). 
Senát dále schválil podmínky pro přijetí ke studiu v akademickém roce 2010/2011 na všechny 
realizované studijní programy. 
 
Senát dále inicioval diskusi o formě disciplinárního řízení se studenty, kteří řádně neplní své 
studijní povinnosti. Výsledkem této diskuse bylo jednání vedení fakulty s členy disciplinární 
komise a upřesnění postupů v případě zjištění podvádění ze strany studentů.  
 
Senátu byly během tohoto funkčního období předány dva podněty k jednání ze strany 
studentů. Prvním z nich byla anonymní stížnost na sortiment bufetu ve Vysokoškolském 
klubu fakulty. Senát konstatoval, že tato stížnost nepatří k jednání senátu a vyzval členy 
akademické obce fakulty k předkládání neanonymních připomínek. Druhým podnětem byla 
petice, která obsahovala přes sto podpisů a žádala zdůvodnění a případnou úpravu termínu 
odevzdání závěrečných bakalářských a diplomových prací. Vedení fakulty této petici 
vyhovělo a termín pro odevzdání závěrečných prací posunulo.  
 
Velkou pozornost senát věnoval přípravě nového Volebního a jednacího řádu AS FSE UJEP. 
Senát se dosud musí řídit Volebním a jednacím řádem AS FSE UJEP z roku 1999. Tento řád 
vycházel z tehdejší reality, v současnosti je v některých bodech značně nepružný, což 
v minulosti vedlo k některým problémovým situacím. Novou verzi řádu připravoval již 
předchozí senát, nicméně v té době se nepodařilo dosáhnout shody mezi děkanem fakulty a 
senátem ohledně znění řádu. Tyto neshody se nyní podařilo překlenout a výsledkem je 
schválení nového Volebního a jednacího řádu AS FSE UJEP na zasedání senátu, které 
proběhlo dne 11. listopadu 2009. V současnosti zbývá, aby řád schválil i AS UJEP a 
zaregistrovalo jej Ministerstvo školství ČR. 
 
Závěrem lze říci, že jednání senátu nebyla vždy jednoduchá. Vždy se však podařilo potlačit 
osobní či katedrální zájmy a jednat se zřetelem na prospěch fakulty jako celku. To by mělo 
být krédem i při všech budoucích jednáních senátu. 
 
Zpracoval:  Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. 

předseda AS FSE UJEP 
 

V Ústí nad Labem dne 8. prosince 2009 
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